
 
 
 
 
 
 
ACTE  PLE ORDINARI 
DATA  30 DE MARÇ DE 1999   
HORA  7 DE LA TARDA 

 
 
 
 
 
1Acta de 1.- Aprovació, 
 
 
      c 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vist que els reunits constitueixen la majoria legal suficient 
de l’Ajuntament en Ple, el Sr. President obre l’acte i s’entra 
a conèixer els afers inclosos en l’ordre del dia. 
 
 1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Tothom manifesta que ha llegit l’acta de la sessió anterior. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 
 

ORDRE DEL DIA 
 
 

1.- Aprovació, si escau, de 
l’esborrany de l’ acta de 
la sessió anterior. 

2.- Decrets de l’Alcaldia 
3.- Bases de convocatòria de 

personal. 
4.- Pla de Serveis Socials i el 

reglament. 
5.- Modificació de crèdit núm. 

2. 
6.- Canvi de sistema d’execució 

del Pla Parcial de la Ronda 
Llevant. 

7.- Aprovació text refós Pla 
General i ordenança 
d’edificació. 

8.- Assumptes sobrevinguts. 
9.- Suggeriments i preguntes. 

  

PRESIDENT: Il·lm. Alcalde 
Lluís M. Corominas 
 
-  Ramon Casadesús Pérez 
- Gemma Perich Vidal 
- Josep M. Serra Mercader 
- Antoni Mora Vergés 
- M. Dolors Ustrell Boada 
- Manel Martín Riera 
- Joan Fusté Badal 
- Anna Llobet Prat 
- Pilar Llaquet 
- Albert Alfonso Moreno 
- Rosa Massot Casadevall 
- Enric Falgueras Rabaseda 
- Jordi Permanyer Bellmunt 
- Francesc Deu Trullàs 
- Josep Gallès Villaescusa 
- Josep Rodés Girona 

  
- Juli Boadella Vergés 

Secretari 
- Pedro Villameriel 

Interventor 



2.- DECRETS DE L’ALCALDIA 
 
Per ordre de l’Alcaldia es notifica a l’Ajuntament en Ple dels 
Decrets de l’Alcaldia dictats des de l’última sessió plenària 
fins avui. 
La Corporació se’n dóna per assabentada. 
 
 
 3.- BASES DE CONVOCATÒRIA DE PERSONAL 
 
De conformitat amb l’Oferta d’Ocupació Pública aprovada per 
l’Ajuntament en Ple en data 2 de febrer de 1999 i davant la 
conveniència de dotar les places vacants. 
ATÈS el que disposa el Reglament de Personal al servei de les 
Corporacions Locals. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS. 
PRIMER.- Convocar proves selectives  i aprovar-ne les Bases 
per a la selecció del següent personal segons la modalitat, 
per a totes elles de concurs-oposició lliure: 

- Funcionaris de carrera 
1 plaça d’Agent de Policia – Grup D. 

  
- Personal Laboral 

un/a ADL (agent dinamització local) Grup A 
un/a Enginyer Tècnic Grup B 
un/a Adjunt a Direcció mitjans de comunicació Grup B 
un/a Professor/a d’adults Grup B 
un/a Administratiu/va Grup D 
un/a Auxiliar Administratiu/va Grup D 
un/a auxiliar Tècnic Ràdio Grup D.  

 
SEGON.- Per les publicacions preceptives al Butlletí Oficial 
de la Província i al Diari Oficial de la Generalitat. 
Defensa la proposta el Sr. Ramon Casadesús tot recordant 
l’Oferta d’Ocupació Pública aprovada el proppassat dia 2 de 
febrer i d’acord amb el Reglament de Personal es proposa 
convocar les proves selectives aprovant-ne les Bases. 
El Sr. Alcade intervé dient que les places ja estaven 
ofertades, per tant, no és una nova oferta de places, només es 
fa l’aprovació de les Bases. 
Pel PSC intervé la Sra. Pilar Llaquet i diu, que el tema de 
personal és un tema clàssic en el Ple, i nosaltres continuem 
no estant-hi d’acord en algunes de les condicions que recullen 
les Bases: la poca objectivitat, la manera de valorar algun 
dels mèrits, també l’entrevista que es proposa valorar-la en 4 
punts i que serà selectiva, no ho trobem coherent, i a més a 
més continuem sense haver fet aquella reunió a on se’ns 
explicaria la reforma de l’estructura laboral de l’Ajuntament, 
la valoració dels llocs de treball, l’organigrama i els seus 
objectius. El grup que represento creu que no té massa sentit 



i troba que és incoherent assistir com a representants en 
aquests Tribunals qualificadors, quan no s'ha tingut la 
voluntat d’arribar a un acord i d’explicar-nos tot el que he 
esmentat abans. I per tant no continuarem assistint-hi. Tornem 
a recordar que no tenim res en contra ni amb el personal que 
actualment està cobrint aquestes places i treu l’oposició, ni 
amb qualsevol personal nou que pugui venir a treballar, per 
tant la nostra postura davant d’aquest tema continuarà essent 
l’abstenció. 
En aquest moment s’incorporà a la sessió la Sra. Anna  Llobet 
És el torn d’ERC  amb el Sr. Jordi Permanyer  dient que la 
seva postura serà l’abstenció bàsicament per les raons ja 
mencionades pel PSC i incidir que el tema de l’entrevista és 
prou important i som del parer que s’ha de consensuar molt més 
amb els grups polítics,  i que no hi ha hagut voluntat 
d’entrar-hi sobretot en temes com el perfil que ha de tenir la 
persona que ha d’ocupar un lloc en l’Administració.  
Pel PP intervé el Sr. Josep  M Gallés tot mostrant-se conforme 
amb la proposta i manifestant el seu vot a favor. 
Finalment per IC intervé el Sr. Josep Rodés manifestant la 
seva abstenció. 
En torn de replica el Sr. Alcalde diu pel que fa a les bases 
de convocatòria de personal que entra fix a l’Ajuntament 
difícilment diferiríem, en tot cas ens traslladeu a nosaltres, 
la responsabilitat que no voleu assumir, per què en cap moment 
hem donat aquestes bases com a tancades; és una proposta que 
ve de Secretaria i que són objectives, recordeu que aquestes 
places es convoquen d’acord amb l’Oferta que vàrem  fer. Dir 
que el termini de la convocatòria no està definit i per tant, 
d’aquí fins a final d’any es preveu que surtin, pel que fa a 
la plaça d’agent i per tal que ens coincideixi amb l’Escola de 
Policia que comença el curs el mes de setembre, sortirà 
primera. 
Pel PSC, la Sra. Pilar Llaquet diu que, clarament han dit que 
no estan en contra de totes les bases, en alguns aspectes 
continuem sense estar-hi d’acord, com el tema del servei 
militar, la poca objectivitat en la manera de valorar alguns 
dels mèrits, i que l’entrevista la realitzaria més d’una 
persona, i per acabar fer esment que mestre especialitza en 
adults no existeix, hauria de ser mestre de primària o de 
secundaria. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer també vol aclarir que no hi ha 
res en contra de les persones, sinó en la forma de fer-ho per 
part de l’equip de govern, i que quedi molt clar que el grup 
que represento no defugeix de la responsabilitat, per això 
demanen un cop més la reunió per saber l’organigrama municipal 
i deixar clar que si no tenim més responsabilitat es perquè no 
ens la deixeu agafar. 
S’incorporà a la sessió el Sr. Antoni Mora. 
El Sr. Alcalde intervé dient que a l’entrevista se li volia 
donar un caràcter suplementari a l’informació que ja teníem 



sobre les proves que havíem fet, això pensant en aquells casos 
d’empat i donar-nos del mecanisme d’una informació addicional 
alhora de prendre cap decisió. Pel que respecte a l’obligació 
del servei militar, llevat de la plaça de policia, és traurà 
de les Bases, ja així s’havia quedat. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor: DEU (10) dels regidors de CiU I  PP. 
 Vots en contra: CAP (0) 
     Abstencions:SET (7)  dels regidors del PSC, ERC i IC. 
 
 
 4.- PLA DE SERVEIS SOCIALS I EL REGLAMENT 
 

4.1.- APROVACIÓ DEL PLA DE SERVEIS SOCIALS 
 
L’organització dels Serveis Socials ha d’estar d’acord amb la 
naturalesa de les necessitats a les quals està dirigida la 
política socials i amb les característiques específiques dels 
destinataris. Cal garantir un sistema de responsabilitat 
pública perquè tota persona pugui trobar en el seu entorn 
natural el punt d’accés a cadascun dels serveis de la Xarxa 
Bàsica dels Serveis d’Atenció Social Primària. 
Segons la Llei d’Assistència i els serveis socials a 
Catalunya., els serveis socials de responsabilitat pública han 
de: 

- Garantir i facilitar a tots els ciutadans l’accés a 
aquelles prestacions i aquells serveis que tendeixen a 
afavorir un desenvolupament lliure i ple de la persona 
i dels col·lectius dins la societat especialment en cas 
de limitacions i mancances 

- Promoure la prevenció i l’eliminació de les causes que 
menen la marginació. 

- Aconseguir la integració de tots els ciutadans en la 
societat i afavorir la solidaritat i la participació 
ciutadana. 

- Exercir una gestió administrativa coordinada dels 
serveis socials. 

L’aplicació del Pla de Serveis Socials al municipi de 
Castellar del Vallès ens permetrà establir un model de 
treball, uns objectius, unes prioritats i unes perspectives de 
futur amb l’objectiu d’emmarcar i ordenar la intervenció 
social a partir de l’anàlisi de les necessitats del municipi. 
El coneixement de la realitat sobre la qual treballen i el 
plantejament d’actuacions futures permetran abastar sectors 
més amplis de població i possibilitar la previsió d’aquestes 
actuacions amb l’objectiu d’atendre les necessitats de la 
població den la forma més adient. 
L’aplicació del Pla de Serveis Socials i la seva fusió amb el 
Pla de Salut configurarà el Programa Municipal Sociosanitari, 



responent a la nova estructuració de funcionament municipal de 
l’Àrea Sociosanitaria. 
 Per la qual cosa a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del 
següent 
ACORD: 
Aprovar  el Pla de Serveis Socials del municipi de Castellar 
del Vallès. 
 
 4.2.- REGLAMENT CONSELL MUNICIPAL SOCIOSANITARI DE   
           CASTELLAR 
El Consell Municipal Sociosanitari de Castellar del Vallès és 
l’òrgan de consulta i participació de tots els sectors 
ciutadans en les matèries d’interès municipal que afectin de 
forma directa o indirecta a la Salut i el Benestar Social en 
el seu àmbit d’actuació que és la Vila de Castellar del 
Vallès. 
La seva finalitat és ordenar i impulsar accions i iniciatives 
que facin referència a la potenciació de la Salut i el 
Benestar Social i la millora de la qualitat de la vida dels 
castellarencs. 
ATÈS el que disposa la Llei Municipal i de Règim Local, al 
respecte a l’aprovació d’Ordenances i Reglaments. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar inicialment  el Reglament d’Organització i 
Funcionament del Consell Municipal Sociosanitari de Castellar 
del Vallès. 
SEGON.- Exposar-lo al públic mitjançant anunci en el Butlletí 
Oficial de la Província, durant el termini de 30 dies. 
Transcorregut el termini sense cap al·legació o reclamació, 
l’acord inicial esdevindrà definitiu. 
Defensa les propostes la Sra. Gemma Perich fent una 
presentació del Pla, i diu que a Catalunya s’organitzen els 
Serveis Socials amb una xarxa bàsica i principalment la Llei 
marca que en els municipis de més de 20.000 habitants, cal 
establir tota una sèrie de pautes en quan a l’organització per 
atendre les necessitats mínimes dels ciutadans l’Ajuntament de 
Castellar té menys de 20.000 habitants, però una de les 
possibilitats que tindria, seria actuar puntualment en alguns 
dels casos que podria incidir per qüestions de necessitat o bé 
incidir de la mateixa manera que el pla d’atenció de serveis 
socials a Catalunya, marca per un nivell superior; és així com 
s’ha anat fent amb el personal adient d’aquesta xarxa bàsica, 
a partir d’aquí un cop s’ha establert aquest sistema de 
treball s’ha fet un estudi per tal d’establir quina seria la 
línia de treball així com les prioritats i la forma d’executar 
aquestes necessitats que es detecten en el municipi per no 
actuar en funció de les necessitats o urgències, i atendre 
només el que es demana de forma puntual. Aquest pla serveix 
per veure exactament les necessitats i així preveure’ls amb 
certa anterioritat. Per tant aquest Pla de Serveis Socials, el 



que vol fer a partir de l’estudi de les necessitats a 
Castellar, vol garantir i facilitar a tots els ciutadans, 
l’accés a aquelles prestacions en les quals hi té accés i 
afavorir el desenvolupament lliure i ple de la persona, 
promoure la prevenció i eliminació de les causes que menen la 
marginació i després aconseguir la integració de tots els 
ciutadans de la societat i afavorir l solidaritat. Amb aquest 
pla de serveis socials esperem aconseguir el màxim de 
col·laboració possible donat que tot coneixeu que hi participa 
molta gent i per tant el que s’intenta és que aquest Pla de 
serveis socials i el pla de salut, que tots indirectament 
formen part del que són serveis d’atenció al ciutadà en quant 
a les necessitats, puguin estar conjuntament i formin un sol 
consell que a partir d’aquí serà el reglament que ho regularà.  
El reglament el que ve a fer és incorporar personal que pugui 
estar relacionat amb Serveis Socials i a més a més tota la 
gent que forma part del Pla de Salut, i vindrà a determinar 
aquesta nova àrea que tindrà com a nom Àrea sociosanitaria i 
que englobarà la part de Sanitat i Benestar Social.  
Sobre el reglament només dir que la base principal és el 
Consell i a partir d’aquí hi ha l’ampliació i unes 
modificacions del Pla de salut aprovat l’any passat. 
El Sr. Alcalde intervé per assenyalar que és important el que 
s’ha aconseguit , des de la base fer una estructura de serveis 
socials, tant nivell intern com a nivell de participació 
ciutadana, coherent i que és la culminació d’un procés que es 
va iniciar l’anterior legislatura. 
En torn d’intervencions, pel PSC intervé la Sra. Pilar Llaquet 
manifestant que el seu vot serà a favor, i afegeix que és pot 
agafar model de la manera de treballar aquests temes, perquè 
abans s’han fet reunions, se’ns ha donat material suficient 
per poder-lo estudiar. 
Continua el Sr. Jordi Permanyer per ERC manifestant-se també a 
favor de les dues propostes i posa de relleu que era una 
demanda que va fer el nostre grup des d’inici de legislatura, 
tant del Pla de salut com del Pla de Serveis Socials que ara 
es fusionen amb un de sol. També estem satisfets tant a nivell 
de participació com a nivell de funcionament, que és un 
exemple a seguir per altres comissions que ni de bon tros 
funcionen com aquesta i que s’ha de desenvolupar molt, hi ha 
d’haver molt debat i amb el màxim consens possible, i que ara 
en aquests moments no deixa de ser una declaració de bones 
intencions, però que s’ha de treballar molt encara. 
Pel PP el Sr. Josep M Gallés també es manifesta a favor de les 
dues propostes. 
Finalment el Sr. Josep Rodés per IC després de manifestar-se a 
favor, agraeix la bona feina feta per la conselleria . 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 

 



5.- MODIFICACIÓ DE CRÈDIT NÚM. 2 
 
ATÈS, que en aplicació del programa d’inversions del present 
exercici  i/o  per acabar les obres en curs cal reforçar la 
consignació de varies partides . 
ATÈS  que el Consell Comarcal del Vallès Occidental ha 
atorgat una subvenció  en el marc  de les actuacions de la 
Mesura 15, per Creació Oficina 21 i figura del dinamitzador de 
la deixalleria  d’import 2.655.000 pessetes i 2.013.073 
pessetes respectivament  .  
ATÈS que per finançar aquestes inversions és necessària la 
contractació d’una o varies operacions de crèdit a llarg 
termini d’import total de  80.350.000 pessetes. 
ATÈS que procedeix incorporar al Pressupost la Permuta de 
l’immoble de la  Carretera de Sentmenat, 32, amb Protellar, 
SL, aprovada pel Ple de l’Ajuntament, amb un cost de 4.500.000 
pessetes. 
ATÈS que la Diputació de Barcelona ha concedit una subvenció 
de 17.832.500 pessetes en concepte de pagament parcial 
d’interessos del préstec concertat per aquest Ajuntament i la 
Caixa de Catalunya i tramitat dins del Programa de Crèdit 
Local i s’ha d’aplicar a l’amortització anticipada de 
l’esmentat préstec. 
Vist l’ informe de l’Interventor. 
Vist el que disposa la Llei 39/88 de 28 de desembre i RD 
500/1990, de 20 d’abril, es proposa a l’Ajuntament Ple 
l’adopció dels següents 
ACORDS : 
PRIMER.- Aprovar l’expedient núm. 2  de modificacions i 
crèdits extraordinaris al Pressupost de 1.999 d’acord amb el 
següent detall : 
   
A) AUGMENT DE DESPESES  
PARTIDA CONCEPTE PESSETES 
11,322,62210 ESCOLA TALLER BOTAFOC  5.000.000 
6,452,62203 PISTES ATLETISME  6.000.000 
10,121,62215 ADQUISICIÓ IMMOBLES (Permuta)  4.500.000 
13,511,62500 MOBILIARI URBA  3.000.000 
13,511,60116 PLACES CONSTRUCCIÓ 10.000.000 
2.432.64002 
2,511,60127 

PROJECTES I ESTUDIS 
CLAVAGUERAM I SANEJAMENT 

 5.000.000 
12.000.000 

2,511,60119 URBANITZACIÓ,PAVIMENT.VORERES.. 22.000.000 
5,533,62402 CAMIÓ BOMBERS  5.500.000 
5,533,62705 OFICINA 21 (medi ambient)  8.000.000 
5,533,62305 MAQUINARIA MEDI AMBIENT  1.500.000 
10,121,60128 ENLLUMENATS EQUIPAMENTS   3.000.000 
10.121.60129 
8,011,91301 

TANCAMENTS EMISSORA 
AMORTITZACIÓ PRESTECS 

 2.000.000 
17.832.500 

  105.332.500 



   
 
 

  

B) AUGMENT D'INGRESSOS  
PARTIDA CONCEPTE PESSETES 
78000 SUBVENCIÓ PARTICULARS (supeco)   2.500.000 
75509 SUBVENCIÓ CONSELL COMARCAL    4.650.000 
91700 OPERACIÓ DE CRÈDIT A LLARG 

TERMINI 
 80.350.000 

46001 SUBVENCIÓ DIPUTACIÓ :interessos 
prèstec 

 17.832.500 

   105.332.500
 
SEGON.- Facultar  a l’Alcalde tant àmpliament com en dret 
sigui precís per a contractar una o vàries operacions de 
crèdit fins a un màxim de 80.350.000 pessetes, destinades a 
finançar les inversions que s’incorporen en aquest expedient 
d’acord a les següents condicions : 
 
a)  Interès : No superior a MIBOR + 0’20. 
b)  Comissió d’obertura no superior a 0’20 
c)  Termini de reembossament no superior a 11 anys (màxim dos de 
carència). 

d)  Totes les despeses de formalització seran a càrrec de 
l’Entitat financera. 

 
TERCER- Els crèdits en despesa no seran efectius fins que no 
ho siguin els ingressos que els financen. 
QUART- El present expedient s’exposarà al públic en la forma i 
terminis establerts per la Llei 39/88 i RD 500/1990. 
Defensa la proposta el Sr. Ramon Casadesús dient que aquesta 
modificació de crèdit ve condicionada per l’aplicació del 
programa d’inversions del present exercici, que s’ha d’anar 
dotant a mesura que es va fent . i per acabar obres en curs 
per les que cal reforçar la consignació d’algunes partides, 
també s’aprofita aquesta modificació per incorporar dos 
subvencions del Consell, una d’elles per la creació de 
l’oficina 21 i l’altra per la dinamització de la deixalleria 
amb un import total de 4.600.000 pessetes. Per aquestes 
inversions és necessari una o vàries operacions de crèdit a 
llarg termini per un import total de 80.350.000 pessetes, 
també s’incorpora la permuta de l’immoble de la carretera de 
Sentmenat, núm. 32 i una subvenció de la Diputació de 
Barcelona de 17.832.500 pessetes, com a pagament parcial 
d’interessos dels préstec concertat amb la Caixa de Catalunya. 
El Sr. Alcade pren la paraula per afegir que dins de la 
partida d’urbanitzacions, paviment i voreres que és de 22 
milions de pessetes, s’incorpora la remodelació del carrer de 
la Mina entre el carrer de Sant Miquel i el carrer del Puig de 



la Creu que acaba de cohesionar tota la remodelació de cas 
antic i l’altra que és la rotonda de davant de la zona 
comercial que es farà l’estiu, per no dificultar el trànsit de 
vehicles de la carretera de Sabadell, aquesta rotonda ens 
permetrà la connexió de Can Carner directament cap a la part 
residencial sense passar per la part industrial. Amb 
l’aprovació d’aquest 105 milions que en realitat venen a 
completar el programa d’inversions més la primera modificació 
pressupostària més el pressupost, ja hem superat amb escreix 
els 2.000 milions per aquest exercici i per tant d’aquí fins a 
setembre/ octubre no es preveu que s’hagi de fer cap més 
modificació. 
S’obra un torn d’intervenció amb el PSC, la Sra. Rosa Massot 
pregunta sobre la quantitat de 17 milions de pessetes de la 
Diputació  que s’inclou en l’ordre del dia com assumptes 
sobrevinguts, si cal fer l’acceptació prèvia. 
 El Sr. Alcalde contesta diu que l’únic que ens demanen és 
l’acord del ple de l’acceptació de la subvenció. 
Continua la Sra. Rosa Massot dient que sort que de moment es 
paren les modificacions, ja que des de començament d’any ja en 
portem dues i de molt importants. Com sempre ens abstindrem 
perquè és el vostre pressupost. 
Per ERC el Sr. Jordi Permanyer després de manifestar la seva 
abstenció diu que si bé hi ha temes tècnics, hi ha algun tema 
de decisió a nivell polític que si que hi estem d’acord, també 
n’hi ha altres que no i com que no ens heu deixat entrar en la 
discussió ni en l’elaboració, per tant sense poder-hi 
participar, ens abstindrem. 
Continua pel PP el Sr. Josep M Gallés identificant-se amb 
l’exposició del PSC i troba excessiu l’increment de la 
modificació, vol deixar clar que el partit popular sempre ha 
recolzat a l’equip de govern i s’ha implicat amb les seves 
tasques, però ara creiem que aquest moviment de crèdit és 
excessiu, en base a això ens abstindrem. 
Finalment per IC el Sr. Josep Rodés que diu que seguin la 
mateixa línia el seu vot serà l’abstenció, per què hi ha 
partides que fa poc que es van aprovar i ara es tornen a 
repetir. 
El Sr. Alcalde intervé per contestar les intervencions i 
explica que la Llei obliga que cada cop que és vol fer una 
inversió s’ha d’incorporar al pressupost, per tant que el mes 
de novembre s’aprova el pressupost ordinari, no aprovem cap 
inversió i a mesura que coneixem aquelles inversions que es 
van fent durant l’exercici és quan les incorporem al 
pressupost i s’ha de fer aprovacions del Ple d’aquestes 
modificacions de pressupost. El 90 per cent son partides noves 
però bàsicament el que és important és que el ritme d’inversió 
no pot baixar perquè el municipi ho necessita, i com que 
financerament i econòmicament ho podem fer, per això hem anat 
invertint i per això fem aquestes modificacions. 



Diré també, que aquests anys hem anat fent una proposta de pla 
d’inversions planificada i que del romanent de les inversions 
que s’estan fent, hem volgut assegurar que al final d’aquesta 
inversió si hi ha un sobrevingut tingui finançament, i això 
ens ha permès cada any liquidar amb superàvit, i també tenir 
una economia totalment sanejada i sense tensions. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor: NOU (9) dels regidors de CiU  
 Vots en contra: CAP  (0) 
     Abstencions: VUIT (8)dels regidors del PSC,ERC,PP  i IC. 
 
 

6.- CANVI DE SISTEMA D’EXECUCIÓ DEL PLA PARCIAL DE LA 
RONDA DE LLEVANT. 

 
La proposta queda sobre la taula. 
 
 
 7.- APROVACIÓ TEX REFÓS PLA GENERAL I ORDENANÇA  
         D’EDIFICACIÓ 
            
 
 7.1.- PLA GENERAL TEXT REFÓS. 
 
La Comissió d’Urbanisme de Barcelona, en sessió del dia 20 de 
gener, dictaminà l’expedient del Pla General d’Ordenació de 
Castellar del Vallès, el qual havia estat tramés, després de 
la seva aprovació provisional pel Ple del dia 21 de juliol. 
Aquest dictamen suspenia el tràmit de l’expedient per a 
l’aprovació definitiva, fins que l’Ajuntament de Castellar del 
Vallès, mitjançant un text refós, a presentar per triplicat, i 
amb l’aprovació del Ple municipal., incorpori les 
prescripcions o subsani les esmenes indicades en la resolució 
de la Comissió d’Urbanisme. 
ATÈS que s’ha portat a terme aquestes modificacions, és 
procedent la seva aprovació; per la qual cosa a l’Ajuntament 
Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar el text refós del Pla General del municipi de 
Castellar del Vallès. 
SEGON.- Elevar l’expedient a la Comissió d’Urbanisme per a la 
seva aprovació definitiva. 
 
 7.2.- ORDENANÇA D’EDIFICACIÓ 
 
L’objecte d’aquesta ordenança  és la regulació dels aspectes 
constructius tècnics, de seguretat i de condicions 
d’edificació de tota mena de construcció  i instal·lació, 
sigui quin sigui l’ús o la destinació. 



L’àmbit d’aplicació d’aquesta ordenança és el terme municipal 
de Castellar del Vallès. 
Aquesta ordenança regula aquells aspectes no previstos per la 
normativa urbanística del Pla General Municipal d’Ordenació, 
de les figures de planejament desenvolupades i de qualsevol 
altre instruments urbanístic. 
ATÈS que era una prescripció necessària segons la Comissió 
d’Urbanisme, a complimentar en la tramitació de la revisió del 
Pla General.  
 ATÈS el que disposa l’article 67 del Decret Legislatiu 
1/1990, de 12 de juliol pel qual s’aprova la refosa dels 
textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística, pel 
que respecte a la formació i tramitació d’ordenances sobre 
l’ús del sòl i edificació, en relació al procediment 
assenyalat a l’article 59 d’aquesta norma. 
ATÈS que aprovat inicialment per l’Ajuntament en Ple en data 2 
de febrer i exposat al públic, aquesta Ordenança, a partir de 
l’Edicte del Butlletí Oficial de la Província, del dia 4 de 
febrer, no s’ha rebut cap al·legació en temps hàbil, l’única 
rebuda és fora de termini i és més un conjunt de suggerències 
que no tenen incidència en la tramitació de l’ordenança. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Aprovar provisionalment l’Ordenança d’edificació del 
municipi de Castellar del Vallès. 
SEGON.- Incorporar-la  a l’expedient del Pla General, per tal 
que la seva aprovació definitiva sigui feta en un conjunt per 
la Comissió d’Urbanisme de Barcelona: 
 
Defensa les propostes el Sr. Alcalde i destaca que és l’últim 
tràmit que fa el municipi en el Pla General, ja que després 
d’això, la Comissió d’Urbanisme de Barcelona haurà d’aprovar 
definitivament el nou pla general del municipi i per tant tot  
el seu contingut, el text refós vol dir tot allò que urbanisme 
ha entès que havíem de rectificar, i per tant només amb la 
incorporació d’aquestes modificacions quedarà definitivament 
aprovat.  
Destacar que ha estat un Pla General treballat i que incorpora 
aquelles idees que en comú teníem els diferents grups polítics 
i per tant el consens que hem buscat entre tots perquè fos un 
document vàlid i que servis per l’urbanisme de Castellar de 
cara als propers anys. Amb aquesta base també les 
incorporacions que ens ordena urbanisme, les hem debatudes i 
ens sembla suficientment important el fet que alguna d’elles 
potser no siguin del tot del nostre agrat, però que de cara al 
consens s’ha d’aprovar. Recordarem algunes de les 
incorporacions que ens demanen; els informes que quedaven 
pendents; el de cultura respecte al catàleg, el túnel que s’ha 
de construir a la carretera de Sant Llorenç i que hi ha la 
reserva de sòl,  en quan a les àrees de creixement industrial 
Can Bages, modificació del paràmetres d’edificabilitat, també 



el sector dels Fruiters, reduir el paràmetre d’edificabilitat 
de la fàbrica Tolrà, petites modificacions al pla especial de 
la Plaça Major, horts de l’Alemany, una bona solució per 
l’aparcament entre els carrers de Santiago Rusiñol i el 
Puigverd, una petita modificació a la zona de Cal Calisó, 
determinacions en quan a alçades i fondàries en nucli antic i 
diferents referències a text normatiu a la normativa pròpia 
del Pla. La postura de la Comissió d’Urbanisme era suspendre 
l’aprovació definitiva del Pla General fins que mitjançant un 
text refós s’incorporin les prescripcions que hem dit.  
Des de l’equip de govern ho valorem positivament i esperem que 
abans d’acabar aquesta legislatura quedi definitivament 
aprovat l’urbanisme dels propers vuit anys a Castellar, amb un 
urbanisme racional i ordenat i que pensem que contribuirà a la 
millor qualitat del nostre municipi. 
Pel que fa a l’ordenança d’edificació diré que tots els 
paràmetres són subsanables, qualsevol modificació que s’hi 
vulgui introduir tindrà el tràmit només d’ordenança.        
En torn d’intervencions la Sra. Pilar Llaquet pel PSC exposa 
que el text refós suposa millores al pla d’urbanisme aprovat 
de manera inicial i provisional, tot i que en les variacions 
n’hi ha que no hi estem d’acord com les de la carretera de 
Sant Llorenç amb el túnel, però al venir dictada per la 
Direcció General de Carreteres de la Generalitat s’ha 
d’acceptar, la postura del grup socialista serà a favor. 
Pel que fa a l’ordenança d’edificació i per ser coherents amb 
la votació de l’aprovació inicial que ho vàrem fer a favor, 
esperaven la  reunió amb els Tècnics per parlar, preguntar i 
aclarir conceptes, però encara no s’ha fet, per això no podem 
votar-la a favor i la nostra postura serà l’abstenció. 
Intervé per ERC el Sr. Jordi Permanyer manifestant-se a favor 
de l’aprovació del text refós del Pla General, entenem que les 
propostes i solucions proposades per la comissió d’Urbanisme 
milloren el Pla que s’havia aprovat i moltes d’elles 
coincideixen amb propostes que havíem fet nosaltres. I pel que 
fa al tema de l’ordenança d’edificació també trobem que falta 
aquestes reunions amb els Tècnics per definir molts dels 
aspectes d’aquesta ordenança, alguns temes encara s’han de 
desenvolupar, i d’altres poden condicionar al nostre entendre 
temes com el Pla Especial del casc antic, per això ens 
abstindrem, en la votació de l’Ordenança. 
Continua pel PP el Sr. Josep M Gallés manifestant-se també, a 
favor del text refós del Pla General tot manifestant la 
disconformitat amb el túnel de la carretera de Sant Llorenç. I 
sobre l’ordenança d’edificació amb coherència política amb la 
votació de l’aprovació inicial serà l’abstenció. 
 
 
 



Finalment per IC el Sr. Josep Rodés  pregunta sobre un reserva 
de sòl prevista a la zona del Cusidor i es manifestat en igual 
sentit que els altres representats polítics.                
 El Sr. Alcalde li contesta que el que ens demanen es que el 
sector de sobre l’Era d’en Petasques pugui comunicar amb el 
primer sector de l’Airesol, és a dir que hi hagi la reserva de 
sòl d’aquesta circumval·lació. 
Finalment destaca que la part d’incorporació del Pla General 
feta per Urbanisme té més coses positives que no pas 
negatives, per tant per algunes que ens imposen en té unes 
quantes que ens són més positives pel municipi i que hem de 
valorar-ho en aquest sentit. 
Sotmesa a votació la proposta la proposta del Text refós del 
Pla General: 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
Sotmesa a votació la proposta d’ordenança d’edificació. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER MAJORIA ABSOLUTA, AMB EL SEGÜENT 
RESULTAT: 

Vots a favor: NOU (9) dels regidors de CiU  
 Vots en contra: CAP (0) 
     Abstencions: VUIT (8)dels regidors del PSC, ERC, PP i IC. 
 
Finalment el Sr. Alcalde expressa l’agraïment envers els 
Serveis Tècnics municipals per tota la tasca portada a terme.   
 
 
 8.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
8.1.- Votada la urgència d’aquest primer tema, s’aprova per 
unanimitat, s’inclou en l’ordre del dia de la sessió, a 
continuació, posat a votació, s’aprova per unanimitat. 
“Aquest Ajuntament va cursar sol·licitud a la Diputació de 
Barcelona, dins del Programa de Crèdit Local, que aquesta 
entitat hauria concertat amb la Caixa d’Estalvis per a 
finançar obres del Programa d’Inversions. 
La Comissió de Govern de la Diputació en data 18 de març de 
1999, ha considerat la nostra sol·licitud d’un préstec de 
140.000.000 de pessetes i atorgar-nos una subvenció de 
17.832.500 pessetes a l'objecte de subsidiar el préstec que es 
contractarà amb la Caixa d'Estalvis de Catalunya, per un 
import de 140.000.000 de pessetes. 
Per la qual cos a l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció dels 
següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Acceptar l’ajut econòmic que atorga la Diputació de 
Barcelona de 17.832.500 pessetes, per subsidiar el tipus 
d’interès del préstec ce 140.000.000 de pessetes. 
SEGON.- Aprovar el model de conveni que regularà aquesta 
subvenció. 



TERCER.- Aprovar el model de conveni a subscriure amb la Caixa 
d’Estalvis de Catalunya  pel concert pel préstec esmentat. 
QUART.- Autoritzar a l’Alcalde Sr. Lluís M Corominas Díaz a 
subscriure tots els documents necessaris per a la 
formalització dels contractes i qualsevol altre gestió o 
tràmit per  a l’efectivitat d’aquest acord”. 
El Sr. Ramon Casadesus exposa la proposta que consisteix en 
acceptar l’ajut i aprovar-ne el model de conveni. 
Sotmesa a votació la proposta la proposta del Text refós del 
Pla General: 
VOTACIÓ DE LA PROPOSTA: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
8.2.- Votada la urgència d’aquest segon tema, s’aprova per 
unanimitat, s’inclou en l’ordre del dia de la sessió, a 
continuació, posat a votació, s’aprova per unanimitat. 
“Josep Rodés i Girona, en representació del Grup Municipal 
d’Iniciativa per Catalunya- Els Verds, presenta – d’acord amb 
el ROM aprovat per aquest Ajuntament – la següent Proposta de 
Moció per a que sigui debatuda al proper Ple Ordinari del 
dimarts 30 de març de 1999-04-13 
“L’increment progressiu de l’ús del cotxe privat està suposant 
la consolidació d’un model insostenible de mobilitat urbana 
que perjudica greument la qualitat de vida a les nostres 
ciutats. La contaminació de l’aire, el sorolls, els accidents, 
l’ocupació de l’espai públic, el malbaratament energètic, la 
contribució a l’esclafament del planeta en són alguns 
exemples. Cal un canvi de model que pivoti entorn a 
l’increment del transport públic i a un ús racional del cotxe 
privat. 
El passat 22 de setembre, 35 ciutats franceses van convidar a 
la ciutadania a deixar el cotxe a casa en una jornada de 
Reflexió, Acció i Reivindicació entorn a la demanda de més 
transport públic i a la necessitat d’un canvi de model de 
mobilitat urbana. 
La iniciativa ha pogut ser experimentada a partir de l’impuls 
del Ministeri de Medi Ambient francès dirigit per la ministre 
Dominique Voynet del partit Verd, des de la decidida voluntat 
de sacsejar la consciència col·lectiva i fer arribar a la 
ciutadania el missatge que cal anar cap a un nou model de 
mobilitat alternatiu i sostenible. 
A Catalunya ,diferents entitats cíviques com l’Associació per 
a la Promoció del Transport Públic, els Amics de la Bici, 
Barcelona Camina, la Federació d’Associacions de Veïns i 
sindicals han proposat d’organitzar una jornada similar a 
Catalunya. 
Aquesta iniciativa s’ha pogut estendre pel municipalisme i 
està començant a concretar-se a traves de la Xarxa de Ciutats 
i Pobles cap a la Sostenibilitat , amb voluntat, també de fer 
possible la seva realització a Catalunya. 



El Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya – Els Verds 
considerem important que el municipi de Castellar del Vallès 
s’adhereixi a l’esmentada jornada, per la qual cosa proposem 
els següents 
ACORDS: 
PRIMER.- Adherir-se a la Jornada del 29 d’abril  “Avui cotxe a 
casa.” 
SEGON.- Constituir una comissió de coordinació de 
l’organització de la jornada amb representació de tots els 
grups municipals i entitats ciutadanes per preparar el 
programa de la jornada i la campanya divulgativa anterior. 
TERCER.- Oferir el suport tècnic de recursos humans , 
organitzatius i econòmics que es consideri amb la finalitat de 
garantir la màxima participació i bon desenvolupament de la 
jornada. 
QUART.- Incentivar la col·laboració activa de les entitats 
ciutadanes (AAVV, escoles..) 
CINQUÈ.- Fer arribar  el present acord a l’Associació Xarxa de 
Ciutats i Pobles cap a la Sostenibilitat  a fi d’integrar 
l’Ajuntament de Castellar del Vallès a la campanya i 
organització logística general.” 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT. 
 
 
8.3.- Votada la urgència d’aquest tercer tema, s’aprova per 
unanimitat, s’inclou en l’ordre del dia de la sessió, a 
continuació, s’entra en el debat de la proposta: 
“Jordi Permanyer i Bellmunt i Francesc Deu i Trullàs , 
regidors d’aquests Ajuntament, en representació d’Esquerra 
Republicana de Catalunya, presenten d’acord amb el R.O.M 
aprovat per aquest Ajuntament, la següent proposta de 
resolució: 
“La primera quinzena de setembre el nostre grup va fer unes 
propostes per l’arranjament de les rotondes de l’entrada a 
Castellar. Es va quedar parlar-ne més àmpliament en un 
comissió de treball, doncs inicialment es valoraren 
positivament, tot i que calia debatre amb més profunditat el 
tema. 
Entenem que les rotondes situades a les carreteres que 
travessen el municipi, són uns gran aparadors, que s’haurien 
d’aprofitar per exposar-hi la nostre història, la nostre 
cultura, les nostres tradicions, o aquells trets i valors més 
característics del municipi, o aquells altres que volem 
promocionar, i tot això seria bo que és fes a partir d’un 
ampli debat obert a les propostes i suggerències dels 
castellarencs i castellarenques. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Que les rotondes situades a les carreteres o vials d’entrada 
del municipi, s’ela.laborin a partir d’un ampli debat ciutadà, 
per tal de recollir propostes, idees o suggerències amb 



l’objectiu d’elaborar projectes concrets, que globalment donin 
una amplia visió de la nostre història, la nostra cultura, les 
nostre tradicions i aquells trets i valors que tenim o que 
volem promocionar col·lectivament, com a símbol d’identitat, 
per tal caminar vers una societat millor, on la sensibilitat i 
els valors humans tinguin un lloc preeminent”. 
S’obra un torn d’intervencions amb el Sr. Ramon Casadesus per 
Ciu que manifesta que a tots ens agrada que les entrades del 
municipi siguin vistoses i representatives i facin el màxim de 
publicitat estàtica, però no estem massa d’acord amb el 
procediment que es proposa i sobre tot en que sigui motiu 
d’una moció, per tant deixant oberta la porta perquè això se’n 
parli i es consensui en comissió de treball, però no és en el 
Ple, el lloc apropiat per això, el nostre grup votarà en 
contra. 
Continua pel PSC la Sra. Pilar Llaquet  manifestant-se d’acord 
amb la moció i trobant molt acertat que els ciutadans puguin 
participar-hi, per tant el nostre vot serà a favor. 
Pel PP el Sr. Josep M Gallés manifesta la seva abstenció. 
Finalment el Sr. Josep Rodés   per IC mostra la seva 
conformitat amb la proposta. 
El Sr. Jordi Permanyer intervé per aclarir que aquesta moció 
s’ha presentat al Ple després de mesos i mesos de parlar-ne en 
comissions, d’entrar instàncies sense contestar, ì 
mentrestant, abans de parlar-ne fer ja una rotonda com la de 
la carretera de Sentmenat. Per això trobem totalment 
incongruent que ara ens digueu que no és un tema de Ple.  
Sotmesa a votació la Moció: 
VOTACIÓ: NO FOU APROVADA, AMB EL SEGÜENT RESULTAT: 
 

Vots a favor: SET (7) dels regidors del PSC, ERC i IC  
 Vots en contra: NOU ( 9) dels regidors de CiU 
     Abstencions:UNA (1)  del regidor del PP. 
 
8.4.- Votada la urgència d’aquest quart tema, s’aprova per 
unanimitat, s’inclou en l’ordre del dia de la sessió, a 
continuació, s’entra en el debat: de la proposta: 
“Jordi Permanyer i Bellmunt i Francesc Deu i Trullàs , 
regidors d’aquests Ajuntament, en representació d’Esquerra 
Republicana de Catalunya, presenten d’acord amb el R.O.M 
aprovat per aquest Ajuntament, la següent proposta de 
resolució: 
“La primera quinzena de setembre el nostre grup , va proposar 
que la plantació d’arbres, a les places i zones verdes que 
s’estaven arranjant, o a les que es construïssin en un futur, 
tinguessin un objectiu específic cada una d’elles, en quan a 
les espècies d’arbres a les espècies de clima mediterrani i 
els arbres d’Europa. 
Per tal de donar més claredat a la nostre proposta, enumerem 
varis exemples, de com podríem donar aquesta personalitat 



pròpia a cada espai concret, a partir dels nostres amics els 
arbres: 
- Arbres de terra baixa autòctons dels Països Catalans. 
- Arbres de Ribera dels Països Catalans. 
- Arbres de muntanya mitja dels autòctons dels Països 

Catalans. 
- Arbres d’alta muntanya autòctons dels Països Catalans. 
- Arbres naturalitzats dels Països Catalans. 
- Arbres subespontanis dels Països Catalans. 
- Arbres de clima mediterrani del continent Amèrica. 
- Arbres de clima mediterrani del continent Àfrica. 
- Arbres de clima mediterrani del continent Austràlia. 
- Arbres de clima mediterrani del continent Asiàtic. 
- Arbres fruiters de cultiu de secà tradicionals de Castellar. 
- Arbres fruiters de secà de clima mediterrani. 
- Plantacions per espècies, per exemple totes les espècies de 

roures. 
- Arbres autòctons europeus no existents a la Països Catalans. 
Els dies van passant i la comissió de treball, que l’equip de 
govern és comprometé a convocar no s’ha realitzat. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del 
ACORD: 
Que abans  de realitzar cap nova plantació d’arbres a les 
nostres places o zones verdes es convoqui una comissió de 
treball , que debati anticipadament els criteris tècnics i 
d’identitat de la zona , per tal de donar una identitat 
concreta a cada una d’elles, relacionades amb els diferents 
àmbits geogràfics de clima mediterrani, amb la nostre 
identitat col·lectiva a nivell cultural i lingüístic, i amb la 
nostre pertinença i vocació europea.” 
En torn d’intervencions el Sr. Ramon Casadesus per CiU 
manifesta que és una situació similar a l’anterior, estem 
d’acord amb molts dels aspectes que es presenten, concretament 
el tema de la senyalització dels arbres ja l’hem començat a 
fer, en quan al tipus d’arbrat a plantar en cada zona, tenim 
tècnics que ja han exposat els seus criteris, i com hem dit 
abans estem oberts a parlar-ne en comissió de treball però en 
fer una aprovació en un Ple d’un plantejament d’aquesta mena, 
és excessiu per la importància del tema, per això, el nostre 
vot serà en contra: 
Pel PSC la  Sra. Pilar Llaquet exposa que el seu vot serà a 
favor, encara que al final no prosperi, per què si més no 
almenys que quedi clara la queixa que ens trobem coses ja 
fetes, com la plaça de Lluís Companys. 
Pel PP el Sr. Josep M Gallés es mostra d’acord amb l’exposició 
feta pel Sr. Casadesús, ja que és un tema que afecte als 
Serveis Tècnics, el nostre vot serà en contra.    
Finalment el Sr. Josep Rodés per IC es manifesta a favor. 
El Sr. Jordi Permanyer per ERC intervé per dir que evidentment 
les comissions de treballs es fan amb els tècnic, respectem i 
compartim el criteri del tècnic de medi ambient, però entenem 



que hi ha decisions que són polítiques i que per tant són 
responsabilitat nostra i no dels tècnics i hem de prendre 
nosaltres aquesta responsabilitat i decisió, assessorats en 
tot moment pel criteri dels tècnics. I dirigint-ne a l’equip 
de govern, insistir un cop més en que tot això ja s’ha demanat 
en comissió, per això us demano que fixéssiu una data per 
parlar-ne. 
El Sr. Francesc Deu diu que des del mes de setembre que es va 
plantejar el tema hem perdut oportunitats; el poble creix i  
ofereix una sèrie de possibilitats com el fet de donar una 
identitat concreta a cada zona verda. En el moment de la seva 
presentació, de zones verdes per fer teníem: el jardí de 
l’Alemany, l’Airesol, les pistes d’atletisme, el parc de 
Colobrers, la plaça d’Europa, la plaça entre el carrer 
Puigverd i Santiago Rusiñol, la plaça de Lluís Companys, una 
plaça que hi ha a la zona  industrial, cal Caliso, la plaça de 
la Soleia del Cusidor , Can Oliver, la zona del Tolrà, l’àrea 
de passeig, el parc de Canyelles, la plaça de la Miranda; hi 
havia la possibilitat  donat aquest ampli ventall de noves 
zones verdes, d’aprofitar aquesta oportunitat que ens ofereix 
el creixement de Castellar, però si anem esperant de segur que 
les places ja estaran urbanitzades. Creu que hi ha una manca 
de debat i que l’equip de govern esta fent una oposició als 
nostres projectes, ja sigui votant-los en contra o no fent les 
comissions de treball aturant els temes. 
El Sr. Alcalde intervé per dir que l’Ajuntament de Castellar 
és el que fa més comissions de treball i informatives del 
Vallès Occidental, no hi ha cap altre que miri de consensuar 
més les coses que el nostre. Però no es pot acceptar 
consensuar quin tipus d’arbres hem de posar en una rotonda, el 
que no podem fer és que cada cop que s’ha de fer alguna cosa 
en el municipi,  una reunió. El que si que es fa és una 
trobada amb els veïns de la plaça i quines necessitats tenim 
per aquesta plaça. 
Al nostre tècnic se li va dir: tenim aquestes zones verdes, 
fes un projecte de cada una perquè es rehabilitin i perquè les 
zones verdes que estiguessin malmeses, puguem recuperar-les. 
El criteri seguit és escoltar als veïns, fer el disseny 
d’acord amb els arquitectes i d’acord amb el tècnic agrícola 
forestal. Per això, resumin ni molt menys s’ha fet sense 
criteri ni amb un ànim de deixar-vos de banda, s’ha fet, 
senzillament amb un criteri exclusivament ciutadà, tècnic i 
també polític en algun cas.  
En torn de replica intervé el Sr. Jordi Permanyer tot dient 
que la única queixa és que són temes pendents des de fa molt 
temps i sembla que no hi hagi interès a resoldre’ls. Sobre les 
demandes del veïnat, al respecte de les necessitats de les  
zones, dir que com a veí rebo una carta a on se’m comunica, 
quan les obres ja estaven començades, que hi haurà una 
remodelació de la carretera de Sabadell, al sector de la 



benzinera, no s’ha fet cap reunió i no s’explica de que es 
tracta la remodelació.  
   
Sotmesa a votació la Moció: 
VOTACIÓ: NO FOU APROVADA, AMB EL SEGÜENT RESULTAT: 

 
Vots a favor: SET (7) dels regidors del PSC, ERC i IC  

 Vots en contra: DEU (10) dels regidors de CiU i PP.  
     Abstencions: CAP (0)   
 
8.5.- Votada la urgència d’aquest cinquè tema, s’aprova per 
unanimitat, s’inclou en l’ordre del dia de la sessió, a 
continuació, s’entra en el debat: de la proposta: 
“Jordi Permanyer i Bellmunt i Francesc Deu i Trullàs , 
regidors d’aquests Ajuntament, en representació d’Esquerra 
Republicana de Catalunya, presenten d’acord amb el R.O.M 
aprovat per aquest Ajuntament, la següent proposta de 
resolució: 
“L’objectiu d’aquesta proposta, és aconseguir una autentica 
igualtat d’oportunitats, entre tots els castellarencs en 
l’accés a un lloc de treball a l’administració local i altres 
entitats, en les quals l’Ajuntament hi té un fort lligam, com 
poden ser l’Obra Social Benèfica, les instal·lacions de la 
piscina coberta o el Coral. 
Fins avui l’equip de govern de CiU ha contractat personal 
temporer, sense passar per cap concurs-oposició. Tots ells 
sense excepció, han acabat amb una plaça fixa a 
l’Administració, després de passar un concurs, gaudint d’una 
important avantatge pels punts acumulats, i els coneixements 
adquirits per l’experiència i la formació rebuda, vinculada al 
lloc de treball fix a cobrir. 
Entenem que aquesta contractació arbitraria, dona una mala 
imatge pública de l’Administració Local i va en contra la 
imparcialitat que hauria de president la contractació laboral 
de l’Ajuntament. 
A l’Ajuntament Ple es proposa l’adopció del següent 
ACORD: 
Que qualsevol contracte temporer o fix de l’Ajuntament  i de 
totes aquelles entitats o col·lectiu que utilitzen edificis 
municipals o l’Ajuntament té una representació en els seus 
òrgans directius o de control com per exemple: l’Obra Social 
Benèfica o la piscina coberta o el Coral, han de passar 
obligatòriament per un concurs-oposició, amb unes bases 
consensuades per tots els grups polítics. Els contractes 
temporers que hagin obtingut la plaça mitjançant concurs 
públic, podran passar a definitius per el lloc de treball 
temporal que obtingueren, sense necessitat de passar un altre 
concurs per a obtenir la plaça fixa. Les úniques excepcions 
permeses, són les substitucions puntuals, per un període no 
superior a 30 dies”. 



   En torn d’intervencions el Sr. Ramon Casadesús dient que el 
grup de govern ha manifestat reiteradament que compleix 
absolutament i escrupolosament tota la normativa en quant a la 
contractació de personal. Pel que fa a les places fixes ,  a 
més a més es fa el procediment que aquí es demana; per les 
altres places es necessita més flexibilitat, però sempre dins 
la legislació vigent. Dit això, el grup de CiU no té cap 
inconvenient perquè en el ROM s’incorpori un reforçament en la 
línia que es proposa. Finalment manifestar  que no trobem 
oportuna ni correcta en el seu plantejament aquesta moció, que 
dona a entendre allò que no és, per tant el nostre vot serà en 
contra. 
S’obra un tron d’intervencions amb la Sra. Pillar Llaquet pel 
PSC i diu que es manifesten a favor de la moció i que cal que 
quedi reflectida. 
Tot seguit intervé  el Sr. Josep M Gallés pel PP dient que 
malgrat l’exposició feta, es desconeix l’ideal polític, molts 
cops en els Ajuntaments hi pot haver-hi una certa 
condescendència respecte al tema ideal i polític de cada 
persona. Aleshores, a la vista de l’exposició feta pel grup de 
CiU, el grup que represento s’abstindrà. 
Finalment intervé per IC el Sr. Josep Rodés,  tot manifestant-
se a favor de la moció, perquè sembla ser que el sol fet 
d’haver treballat durant un període a l’Ajuntament, ja sigui 
fent suplències o per una feina determinada, ja doni lloc a 
poder tenir la plaça en propietat.      
Replica el Sr. Jordi Permanye per ERC dient que més que res es 
refereixen als contractes temporers, que són els que encara hi 
ha alguna excepció i es pot entrar sense concurs oposició. 
Això en cap moment vol dir que no es compleixi la legalitat ni 
la normativa, el que si diem és que primer ha de quedar 
escrit, tant per temporers com per fix, que han de passar 
prèviament per un concurs oposició. 
Sotmesa a votació la Moció: 
VOTACIÓ: NO FOU APROVADA, AMB EL SEGÜENT RESULTAT: 

 
Vots a favor: SET (7) dels regidors del PSC, ERC i IC  

 Vots en contra NOU (9) dels regidors de CiU .  
     Abstencions: UNA (1)  del regidor del PP. 
 
 
 9.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
Comença pel PSC el Sr. Albert Alfonso tot dient que el grup 
que representa davant la situació sorgida arrel del conflicte 
que hi ha als Balcans, concretament a Iugoslàvia, demanaríem 
una reunió per tal d’establir els mecanismes per manifestar la 
nostra solidaritat amb l’èxode de refugiats que cada cop 
augmenta en número i amb el que tot això genera, per veure 
quina quantitat podríem destinar al respecte per poder 
contribuir com a municipi a aquesta causa. I fer-ho extensiu, 



de manera oficial a tot el poble, tot demanant la 
col·laboració de tot.  
El Sr. Alcalde ho troba correcta i diu que es faci la proposta 
amb una aportació inicial i publicant els números de comptes 
corrents.  
Tot seguit intervé el Sr. Enric Falgueres pel PSC demanant qui 
reparteix el Casa de la Vila, perquè hi ha diverses zones que 
no ho reben. 
El Sr. Alcalde li contesta dient que actualment no hi ha cap 
persona que ens ho reparteixi, cada més es prova una empresa 
diferent fins arribar a trobar-ne una que reparteixi be, ràpid 
i per tot el poble. 
Intervé a continuació el Sr. Jordi Permanyer per ERC dient que 
a la vista de tots els temes que han presentat i encara no 
s’ha donat resposta no n’afegirem més. 
Pel PP el Sr. Josep M Gallés  intervé per preguntar a la 
regidora de Medi Ambient a veure quan pensa enviar a alguna 
persona per podar els arbres del carrer del Dr. Pujol, entre 
el Passeig i c/ Anselm Clave. També preguntar si ha pres la 
decisió de reforçar els contenidors, sobre tot a les 
urbanitzacions i a l’Eixample. 
- El nostre grup ha rebut queixes que hi ha manca de 

contenidors entre els carrer de Josep Tarradellas amb 
cantonada amb la ronda de Llevant, és tota una cantonada que 
no hi ha cap contenidor. També en aquest mateix carrer hi ha 
mancances de rètols. 

- Com a suggerència demano que dins de la planificació que 
faci l’Ajuntament aquest any en l’asfaltat de carrers hi 
posi la façana del carrer de Sant Feliu i un cop estigui 
asfaltat a veure si es pot senyalitzar i marcar 
l’aparcament. 

- Pel que fa a la senyalització marcada al terra, de pas 
restringit, de la carretera de Sabadell,  amb pintura de 
color groc, que confon a molta gent, seria convenient que es 
marqués també, amb una senyal vertical que especifiqués que 
es tracta d’un pas restringit. 

- Hi ha una manca de senyalització horària a les zones de 
càrrega i descàrrega. 

- Fer una recomanació al regidor de Governació perquè en els 
arranjaments que s’ha fet en el carrer Major cantonada 
Bassetes, que ja hi ha hagut dos accidents personal, s’hi 
busqui una senyalització i una pivots per evitar-ne els 
aparcaments. 

- Sobre els guals, preguntem si es porta un control dels que 
en tenen i no el  paguen. 

- També preguntar si es poden posar més rètols indicadors per 
anar a la deixalleria. 

- Finalment dir sobre la informació que se’n facilita als 
grups de l’oposició respecte a les comissions de govern no 
ens arriba fins al cap de 20 dies, i moltes vegades se 
n’enteren abans de ciutadans que nosaltres. 



Per acabar intervé el Sr. Josep Rodés per IC preguntant sobre 
el camí que va des del torrent de Canyelles fins a Can 
Borrell, el va arranjar l’ADF amb col·laboració amb 
l’Ajuntament?.  Hi ha un pi que en lloc de retirar-lo el van 
deixar allà, així com també branques que es tallen, també s’hi 
queden.                   
 
Finalment el Sr. Alcalde diu que prendrà en compte totes 
aquestes consideracions i desitja a tothom unes bones vacances 
de Setmana Santa.  
 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent un 
quart d’onze de la nit,  s’aixeca la sessió de la qual s’estén 
la present Acta que signa com a fedatari d’aquests acords el 
Secretari, amb el vist-i-plau del Sr. Alcalde. 


